

P ملز بوصفة طبية
Prescription Only Medicine S

Reg. No.: 7185

Exp. :

Batch No.:

Composition: Each 1 ml contains 100 mg Levamisole (as Hcl).
Indication: Anthelmintic.
Storage conditions: 1- Store below 25°C, in a dry place away from sunlight.
2- Keep away from reach of children.
Contraindications: Animals with known hypersensitivity to active ingredient.
- Animals with an impaired hepatic or renal function.
- Concurrent administration of pyrantel, morantel or organo-phosphates.
Side effects: Salivation, excitation, colic, clonic spasms, sweating, coughing, hyperpnea and/or vomiting.
Don't use after 28 days of opening.
Drug interactions: Pyrantel, diethylcarbamazine, and organophosphate drugs.
Withdrawal time: Meat: 28 days. Milk: 3 days.
Recommended dosage: For intramuscular or subcutaneous administration, 1 ml /10-20 kg body weight for once.
Warning: Should not be used within 14 days of treatment with organophosphorous compounds or ethyl carbamazine citrate.

للاستعمال البيطري فقط
FOR VETERINARY USE ONLY

Levavet 10% Injection®

Injectable Solution



100 ml

ليفافيت ١٠٪ حفنة®

محلول مُعد للحقن

فرع النور:
شركة دار الشفاء
a division of Pharmacare PLC

بروتونيا - المنطقة الصناعية ص.ب. ٦٧٧ رام الله / قطاع
Betunia-Industrial zone- P.O.Box 677 Ramallah / Palestine

التركيب الدوائي: كل 1 مل يحتوي على ١٠٠ ملغم ليفاميزول (على شكل هيدروكلوريد).

الفعالية العلاجية: طازد للبدان.

ظروف التخزين: ١- يحفظ الدواء في درجة حرارة أقل من ٢٥ درجة مئوية، في مكان جاف ويعينا عن ضوء الشمس. ٢- يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال.

موانع الاستخدام:

- الحيوانات المعروفة ان لديها حساسية للمادة الفعالة.
- الحيوانات التي تعاني من فشل كبدى او كلوى.

تناوله بالتزامن مع بارينتيل أو مورانتيل أو المركبات القصورية العضوية.

الأعراض الجانبية: سيل اللعاب، تعرق، مغص، تشنجات ارتعاشية، سعال، لهاث و/ او تقيز.

لا تستخدم الدواء بعد ٢٨ يوم من فتح العبوة.

التناقضات الدوائية: بارينتيل، داي ايتشل كاربامازين والأندوية القصورية العضوية.

فتردة الأمان: اللحوم: ٢٨ يوم. الحليب: ٣ يوم.

الجرعة الدوائية: للجرعة عن طريق العضل او تحت الجلد:
اصل ٢٠٠-١٠٠ كغم من وزن الجسم لمرة واحدة.

تحذيرات: يجب ان لا يستخدم خلال ١٤ يوما من العلاج بمركبات الاورجانوفوسفورس او الایشنل كاربامازين سينترات.